



Since 1981

黃石公園四/五/六/七日遊

* 羚羊峽谷、紅石峽谷、大提頓公園 *

Yellowstone 4/5/6/7 Days Tour

** Antelope Canyon, Red Rock, Grand Teton **



團號 - 天數 CODE - DAYS	出發日期 DEPARTURE		雙人房 TWIN	免費者(附加費) SURCHARGE	第四人/小孩 4TH / CHILD	單人房 另加 + SINGLE
YSB-4	週四/THU (6/21-8/17)	週日/SUN (4/29-9/23)	\$498	\$40	\$378	+ \$280
YSB-5	週三/WED (6/20-8/15)	週六/SAT (4/28-9/22)	\$568	\$50	\$438	+ \$300
YSB-6	週四/THU (6/21-8/17)	週日/SUN (4/29-9/23)	\$618	\$60	\$458	+ \$330
YSB-7	週三/WED (6/20-8/15)	週六/SAT (4/28-9/22)	\$658	\$70	\$498	+ \$360

買二送一, BUY 2 GET 1 FREE

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 暢遊全美最大的黃石公園, 羚羊峽谷, 紅石峽谷, 大提頓公園, 傑克森, 鹽湖城, 西峽谷或南峽谷及拉斯維加斯。
- 住宿黃石公園、鹽湖城市區酒店及拉斯維加斯大道豪華賭場酒店, 豪華巴士及中英文導遊。
- Tour of Yellowstone National Park, Antelope Canyon, Red Rock, Grand Teton, Jackson Hole, Salt Lake City, West Canyon or South Canyon, and Las Vegas.
- Stay at Yellowstone, Salt Lake City and 2 nights at Las Vegas strip. Deluxe hotels, bus, Chinese and English speaking tour guide.
- 四天團於行程的第二天飛往鹽湖城參團, 第五天搭機飛回原居地。
- 五天巴士及飛機團團友於行程的第五天搭機飛回原居地。
- 六天飛機及巴士團團友於行程的第二天搭機飛往鹽湖城參團至洛杉磯。
- 4 days passengers fly to Salt Lake City on 2nd day of the itinerary below, fly back to home town on the fifth day.
- 5 days bus and air tour's passengers fly back to home town on the fifth day of the itinerary from Salt Lake City.
- 6 days air and bus tour's passengers fly to Salt Lake City on 2nd day of the itinerary below, then join bus tour from the 2nd day of the itinerary until back in LAX.

1 洛杉磯-拉斯維加斯-聖喬治 LOS ANGELES - LAS VEGAS ST.GEORGE

早上離開了洛城之後, 進入北美最大的沙漠—莫哈維沙漠。經由內華達州的拉斯維加斯, 進入印第安人最多的亞利桑那州, 穿越氣勢萬千的處女峽谷, 之後進入猶他州聖喬治。

酒店: **Quality Inn or similar.**

※拉斯維加斯參團者於下午2:00前在 Bally's Hotel 賭場酒店團體大廳等候。

Depart Los Angeles in the morning. Cruising through the Mojave Desert into the state of Nevada via Las Vegas then through the state of Arizona and pass Virgin River Canyon to arrive at St. George, Utah.

※Passengers arriving Las Vegas, meet at Bally's Hotel tour lobby 2:00pm.

2 羚羊峽谷-紅石峽谷 - 鹽湖城 ANTELOPE CANYON - RED ROCK - SALT LAKE

上午驅車前往前往羚羊峽谷, 您可自費參加羚羊峽谷吉普車之旅, 由當地印第安原住民嚮導帶領您一探峽谷之美。接著我們來到了坐落在美國迪克西國家森林保護區的紅石峽谷幾個世紀以來一直深深吸引著全球的遊客。特殊的硃紅色岩石形態和獨特的黃松木使紅石峽谷的景色格外優美。夜宿猶他州第一大城—鹽湖城。

酒店: **Red Lion Hotel or similar.**

※四/六天團團友於今天傍晚在鹽湖城參團

Today we go to the Antelope Canyon, where an optional Antelope Canyon Jeep Tour is available. Proceed to Red Canyon on the Dixie National Forest which has fascinated people for centuries. Unique vermilion-colored rock formation and Ponderosa pines make the canyon exceptionally scenic. You will spend a night at Salt Lake City, Utah.

※ 4 / 6 Days Air tour's passengers join tour tonight at Salt Lake City.

3 鹽湖城-黃石公園 SALT LAKE CITY - YELLOWSTONE

清晨出發, 沿著較海水鹽分高出七倍的大鹽湖北行, 一路上遼闊的草原, 馳騁的牛

羊。中午時分進入著名的牛仔州—懷俄明州。在充滿西部風味的傑克森城午餐後, 進入全美第一座國家公園—黃石公園。

酒店: **Travelers Lodge in West Yellowstone or similar.**

Depart early in the morning. Drive along the Great Salt Lake basin. The salinity of water here is seven times greater than that of the ocean. You will reach the cowboy state of Wyoming by noon. After lunch, heading to the world famous Yellowstone National Park. Overnight at Yellowstone.

4 黃石公園-大提頓公園-奧登市 YELLOWSTONE N.P -GRAND TETON - OGDEN

清晨遊覽黃石公園, 著名的老忠實噴泉, 浪漫迷人的黃石湖, 雄偉秀麗的黃石峽谷, 萬馬奔騰的黃石瀑布, 神秘靜謐的森林, 五彩繽紛的溫泉, 屹立湖山之間的釣魚橋, 發出隆隆巨聲的火山口等美景分佈在這塊約台灣四分之一大的古老火山高原, 她更是美國最大的野生動物保護區, 清澈的溪流, 鱒魚力爭上游, 如茵的草原, 野牛、馴鹿覓食其上, 其他如黑熊、棕熊、扁角鹿和各種稀有水鳥亦以此為家。之後前往大提頓公園。高聳入雲的山嶺覆蓋著千年的冰河, 山連山, 峰連峰, 猶勝富士雪山。傍晚抵達夜宿奧登市。

酒店: **Comfort Suite or similar.**

Tour of the Yellowstone N.P., featuring the famous Old Faithful Geyser, Mammoth Hot Springs, Yellowstone Canyon, Yellowstone





Waterfalls, hot spring and geysers. The park is also a sanctuary for many wild animals and birds. Examine fossilized trees, and catch the glimmer of beautiful lakes in the secluded woods. continue to the Grand Teton National Park Over night at Ogden.

5 奧登市-鹽湖城-拉斯維加斯 OGDEN-SALT LAKE-LAS VEGAS

早餐後前往參觀飛機博物館，之後前往猶他州首府 - 鹽湖城，抵達後參觀摩門教大教堂，猶他州政府大廈觀光及市區觀光。傍晚時分到達沙漠明珠號稱擁有最美的夜景和最精彩的表演-拉斯維加斯，夜宿拉斯維加斯。

酒店: **Luxor Hotel Casino or similar.**

- ※ 四/五天團友觀光後搭機回原居地。
- ※ 請安排1:00p.m.後航班離開鹽湖城。

Morning Visit Air Museum. Then heading south to Salt Lake City, visit Mormon Temple and State Capital. Then head south to Nevada State and stay overnight at Las Vegas, where you can enjoy the different night life in this 24 hours city.

- ※ 4/5-Days' passengers fly back home today.
- ※ Please arrange return flight after 1:00p.m. from Salt Lake City.

6 拉斯維加斯-南峽谷或西峽谷 (玻璃橋) - 拉斯維加斯 LAS VEGAS - GRAND CANYON (SOUTH RIM) OR WEST CANYON (SKYWALK) - LAS VEGAS

(A)南峽谷行程: 早上驅車前往世界七大奇景之一的大峽谷國家公園，其極壯觀與艷麗，由各個不同的角度來欣賞陽光與峽谷岩壁折射的奇景，峽谷深不可測，令您不得不讚嘆大自然的偉大。傍晚返回內華達州-拉斯維加斯。**(南峽谷必付的費用)**

(B)西峽谷行程: 早上驅車前往西峽谷-玻璃橋(Skywalk)，耗資三千萬美金，距下方科羅拉多河4000英尺，在橋上，你可以欣賞到360度的大峽谷景觀，或乘坐直昇機鳥瞰

壯麗的峽谷，及谷底乘坐遊艇遊科羅拉多河。傍晚時分返回拉斯維加斯。**(必付的費用西峽谷 \$90)**
酒店: **Park MGM or similar.**

(A).South Canyon Tour: Morning visit to one of the 7 Wonders of the World - the Grand Canyon, and its awe-inspiring size and beauty. Return to Las Vegas in the evening. **(South Canyon \$50, must be paid on tour.)**

(B).West Canyon Tour: Morning depart from Las Vegas and proceed to West Grand Canyon. Also experience the famous Skywalk suspended 4,000 ft. above the Colorado River (This \$30 million glass bridge can withstand the weight of 71 fully-loaded Boeing 747 passenger planes). You can also view the canyon in a helicopter or take a boat ride in the Colorado River. Return to Las Vegas in the evening. **(West Canyon shuttle with lunch \$90. must be paid on tour).**

7 巧克力工廠 - 沙漠仙人掌 直銷名牌店 - 洛杉磯 CHOCOLATE FACTORY - DESERT CACTUS GARDEN - FACTORY OUTLET - LOS ANGELES

上午離開拉斯維加斯，參觀巧克力工廠及



沙漠仙人掌公園。回洛杉磯途經Lenwood大型工廠直營購物中心，任您採購世界名牌商品，價廉物美。傍晚時分返抵洛杉磯，結束愉快而充實的黃石公園假期。

In the morning, we will continue the tour to Chocolate Factory and Desert Cactus Garden. Depart for Los Angeles, on the way; we will stop at the Lenwood factory outlet mall where you can purchase famous brands at the lowest price possible. Arrive in Los Angeles in the evening.

必付的費用 / MANDATORY CHARGE:

- ※ 大鹽湖, 黃石公園, 大提頓, 飛機館\$75
- ※ (A)南峽谷\$50或(B)西峽谷\$90
- ※ Great Salt Lake, Yellowstone, Grand Teton, Hill Air Force Base \$75.
- ※ (A).South Canyon \$50. (B) West Canyon Shuttle Fee \$90 (with 1 Lunch)

費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 拉斯維加斯夜遊\$35, 羚羊峽谷\$48起.
- ※ 司機與導遊的服務費, 建議每人每天\$9。
- ※ 機票。
- ※ Las Vegas night tour \$35
- ※ The Antelope \$48up
- ※ Driver & tour guide's service fee at \$9 per day per person.
- ※ Air tickets.

